
 
 
 
1. Referatet fra sidste best. møde godkendt. 
 
2. Line Holm blev valgt til ordstyrer 
 
3. Kim Zahle blev valgt til referent. 
 
4. Bestyrelsen mener ikke at indvendigt vedligehold er en fælles opgave. 
 
5. Ansøgningen godkendt, Kamilla lægger ud, og vender tilbage med bilag. 
 
6. Forslagene blev gennemgået, og nogle af forslagen kan sættes i gang i år, og andre  

afventer budget for 2015-2016. Dette fremgår af referatet fra afdelingsmøderne. 
 
7. Vi mangler ressourcer til en vedligeholdelses gruppe, som f.eks. skal stå for indkøb og 

udlevering af  materialer til brug for behandling af træfacader.  
 
8. Meddelelse fra Domea: 

 ”Alle henvendelser vedr. ejendommens drift SKAL rettes til servicecenteret, og 
ikke til navngivne personer.”   
Dette kan ske via mail til sc.koebenhavn@domea.dk, bestyrelsen vil gerne cc på alle 
henvendelser, så vi har en chance for at vurdere servicecenterets indsats.  
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